
 

        Obec Plechotice, Hlavná 39/70, 075 01 Plechotice 
_________________________________________________________________________ 

 

 

Zápisnica zo 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Plechotice konaného dňa 19.05.2025 

o 16.30 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach 

 

Prítomní: 

PaedDr. Marek Andráš, starosta obce 

 

Jaroslav Bič - poslanec 

Mgr. Lucia Ondová - poslankyňa 

Štefan Meglés – poslanec 

Stanislav Roman – poslanec 

Mgr. Martin Hrubovský - poslanec 

 

Mgr. Dominika Malčická – zapisovateľka 

 

Neprítomní – svoju neúčasť na štrnástom zasadnutí OZ ospravedlnili: 

Ladislav Majerník – poslanec 

Ing. Štefan Vereb – poslanec 

Ing. Valéria Antalová – kontrolórka obce 

 

Ďalší prítomní: 

- /   - 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce podľa ustanovenia § 13 ods. 4 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Predfinancovanie realizovaných projektov 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce PaedDr. Marek Andráš o 16.30 hod. 

v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach a privítal všetkých prítomných. Zároveň 

skonštatoval, že z počtu 7 poslancov je prítomných 5 poslancov, dvaja poslanci svoju neúčasť 

ospravedlnili, rovnako ako aj kontrolórka obce. 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli z radov poslancov starostom navrhnutí p. Jaroslav Bič  a Mgr. 

Martin Hrubovský. Poslanci súhlasili s vysloveným návrhom a o jeho schválení hlasovali takto:  

 



Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

Hrubovský) 

 

Za:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

3. Schválenie programu 

 

Starosta obce predniesol program  rokovania zverejnený  v pozvánke na toto zasadnutie. Zároveň  

sa spýtal, či niekto z prítomných chce doplniť prednesený program o ďalší bod. O slovo požiadal  

poslanec Roman, ktorý navrhol, aby sa na tomto zastupiteľstve zaoberali aj realizáciou prechodu pre 

chodcov pred ZŠ s MŠ v obci.   

 

Poslanci o programe zverejnenom v pozvánke a tiež o jeho doplnení o ďalší bod navrhnutý poslancom 

Romanom hlasovali nasledovne:  

 

Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

Hrubovský) 

 

Za:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

4. Predfinancovanie realizovaných projektov 

 

Starosta obce  informoval poslancov o tom, že verejné obstarávanie na rekonštrukciu interiéru 

KD vyhrala firma NOVICOM s. r. o., avšak po viacerých obhliadkach stavby od začiatku roka obe 

strany nakoniec dospeli k záveru, že dôjde k vypovedaniu zmluvy o dielo. Bolo potrebné urobiť nové 

verejné obstarávanie a z toho dôvodu sa práce začnú neskôr, než mali. Zároveň sa však už začali 

stavebné práce na amfiteátri. KD aj amfiteáter  podľa zmlúv s PPA mali byť pôvodne  ukončené do 

konca júna, avšak obec do konca  mája požiada o odklad termínov tak, aby  realizácia týchto stavieb 

mohla byť predlžená do konca augusta tohto roka. Vedenie obce nemilo prekvapila správa, že PPA nám 

schválené finančné prostriedky refunduje až po zaplatení dodávateľských faktúr zo strany obce a po 

vykonaní finančnej kontroly zo strany PPA. Vzhľadom na to je nevyhnutné, aby obec zobrala tzv. 

preklenovacie úvery, ktoré slúžia na pokrytie výdavkov ešte pred výplatou nenávratného finančného 

príspevku na jednotlivé projekty. Starosta obce sa ohľadom toho informoval u viacerých bánk, avšak 

najvýhodnejšie úroky a poplatky za zriadenie preklenovacieho  úveru mala Slovenská záručná 

a rozvojová banka a. s. Poslanec Mgr. Hrubovský sa spýtal, či má obec v tomto čase aj nejaký iný úver. 

Obec čaká za doručením splátkového kalendára z  Environmentálneho fondu  (spolufinancovanie 

nákladov – spoluúčasť - pri realizácii minuloročných projektov zatepľovanie budovy obecného úradu 

a nákup traktora s príslušenstvom).  

 

Poslanci o následne pristúpili k hlasovaniu o prijatí preklenovacích úverov:  

Čerpanie strednodobého investičného preklenovacieho úveru v SZRB a. s. za účelom predfinancovania 

NFP projektu PPA:  „Amfiteáter Plechotice“ vo výške 33 537,31 € so zabezpečením blankozmenkou 

obce a záložným právom na pohľadávku z dotačného účtu vedeného v SZRB, a. s. 



Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

Hrubovský) 

 

Za:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Čerpanie strednodobého investičného preklenovacieho úveru v SZRB a. s. za účelom predfinancovania 

NFP projektu PPA:  „Rekonštrukcia interiérových priestorov kultúrneho domu v obci Plechotice“ vo 

výške 70 874,35 €, so zabezpečením blankozmenkou obce a záložným právom na pohľadávku 

z dotačného účtu vedeného v SZRB, a. s. 

Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

Hrubovský) 

 

Za:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Starosta ďalej oboznámil poslancov s informáciou, že Fond na podporu športu, z ktorého máme 

schválenú dotáciu na rekonštrukciu šatní futbalového ihriska, pričom s touto rekonštrukciou sa už tiež 

začalo, nám na samostatný bankový účet poslal časť finančných prostriedkov. Bude však potrebné 

odsúhlasiť presnú výšku úveru, ktorý by mal zahŕňať 5% spoluúčasť obce na tomto projekte plus ešte 

eventuálne navýšenie o prípadné neočakávané výdavky. 

 

Poslanci o výške úveru v celkovej sume 25 000,- € na rekonštrukciu šatní futbalového ihriska 

hlasovali takto: 

 

Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Mgr. Martin 

Hrubovský) 

 

Za:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

5. Realizácia prechodu pre chodcov pred ZŠ s MŠ Plechotice 

 

V tomto bode  poslanci prejednávali prechod pre chodcov pred miestnou ZŠ s MŠ, o ktorom sa 

rozprávali už na viacerých zastupiteľstvách, avšak jeho realizácia sa nijako neposunula. Projekt je 

pritom už dlhšie urobený. Podľa starostu obce tento prechod cenovo vychádza na približne 10 000,- €. 

Podľa poslancov je v možnostiach obce konečne to zrealizovať, preto poverili starostu obce o zaslanie 

cenových ponúk. Podľa poslanca Biča je pred p. Solomonom oproti škole úzky mostík, preto sú obavy 

o bezpečnosť detí. Rovnako poslanec Mgr. Hrubovský podotkol, že by bolo vhodné spevniť kraje, napr. 

zábradlím. Poslanec Meglés poznamenal, že istotne je potrebné osvetlenie prechodu, avšak súčasné 

prechody pre chodcov sú už naprojektované aj s osvetlením. Poslanec Mgr. Hrubovský ďalej upozornil 

na potrebu vybudovania chodníka vedúceho od domu nebohej p. Žadanskej až po autobusovú zastávku 

pri p. Vladimírovi Baranyimu a tiež na chodník vedúci od p. Jána Baraniho po p. Jozefa Vasiľka. 

Perspektívny by podľa všetkých prítomných bol aj prechod pre chodcov vytvorený medzi autobusovými 



zastávkami na Hlavnej ulici v smere do/z  Trebišova a rovnako aj za zákrutou pri rímskokatolíckom 

kostole/fare na Čeľovskej ulici. Podľa starostu obce to tu však Okresný úrad, odbor cestnej dopravy, 

práve kvôli zákrute nedovolí. 

 

6. Rôzne 

 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že z dôvodu skončenia funkčného obdobia 

riaditeľky ZŠ s MŠ Plechotice Mgr. Ing. Evy Koščovej, obec ako zriaďovateľ vyhlási v najbližších 

dňoch výberové konanie na obsadenie miesta  riaditeľa/riaditeľku ZŠ s MŠ Plechotice na ďalšie  

obdobie. 

Starosta obce tiež informoval poslancov, že za ním bol futbalový tréner z Kuzmíc zisťovať 

záujem o to, či by v nasledujúcej sezóne začali hrať muži z kategórie „A“ z Plechotíc spolu 

s Kuzmičanmi. Otázne je, koľko mužstiev však v sezóne nastúpi. Obec je ochotná hráčom poskytnúť 

futbalové ihrisko, dodávku na presuny, ale určite nie dotovať cestovné ani platiť cudzích hráčov. 

Starosta obce v tomto bode požiadal poslancov, aby porozmýšľali nad názvom novej, 

perspektívnej ulice, ktorá vznikne okolo rodinného domu pána Andreja Šimka na Družstevnej ulici. 

Poslanec Jaroslav Bič znova upozornil na potrebu vyrovnať terén v priestore vzadu za 

kultúrnym domom, aby sa odstránili nerovnosti povrchu a na obecných podujatiach už nebol problém 

bezpečne sa tam pohybovať a rovnako tam konečne urobiť prístrešok.  

Poslanec Mgr. Hrubovský podotkol, že by bolo vhodné vytýčiť hranicu pozemku medzi 

budovou obecného úradu a suseda Solomona. Odpoveďou starostu bolo, že tá hranica tam je – je ňou 

tam rastúci strom orech.  

 

7. Záver 

 

Po prerokovaní programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva a o 17.10 hod.  ho ukončil.  

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr.  Dominika Malčická                                              ...................................................... 

 

V Plechoticiach 19.05.2025 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Jaroslav Bič                                                                                           .......................................................                                                                                               

                                                                                                            

Mgr. Martin Hrubovský                                                                             .......................................................  

                          

 

 

 

 

                                                                                                              PaedDr.  Marek Andráš 

                                                                                                                       starosta obce 


